
ПРОТОКОЛ №13 

засідання постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації 

 

11.04.2017           10.00 

Місце проведення: сесійна зала. 

Всього членів комісії – 5 чол. 

Присутні: Головко Л.Л., Триняк В.І., Франко І.П., Ярова А.В., Собко Н.А. 

Запрошені: Мельник Г.Л.  – заступник міського голови, Ямчук С.М. – начальник 

фінансового управління, Миколаїв Р.Д. – директор департаменту освіти і науки, 

Коріньовський С.П. - директор спеціалізованої загальноосвітньої школи I-III ступенів №8, 

Бірюк Л.В. – депутат міської ради, Шенькарук А.В. – член ініціативної групи місцевої 

ініціативи, Мазур О.А. – член ініціативної групи місцевої ініціативи. 

Головує: Головко Л.Л. – голова комісії. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Розгляд місцевої ініціативи педагогічних працівників та батьків учнів спеціалізованої 

загальноосвітньої школи I-III ступенів №8 щодо прибудови шкільної їдальні. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Л.Головко – голову 

комісії 

 

На розгляд комісії пропонується місцева ініціатива педагогічних 

працівників та батьків учнів спеціалізованої загальноосвітньої школи 

I-III ступенів №8 щодо прибудови шкільної їдальні. 

Пропоную надати слово директору спеціалізованої загальноосвітньої 

школи I-III ступенів №8., Коріньовському С.П., немає 

заперечень?(немає) 
 

ВИСТУПИЛИ: 

С.П.Коріньовський  – 

директор 

спеціалізованої 

загальноосвітньої 

школи I-III ступенів 

№8 

 

На розгляд постійної комісії виноситься питання прибудови їдальні 

спеціалізованої загальноосвітньої школи I-III ступенів №8. Дане 

питання є досить важливим, оскільки харчування є основою 

здорового росту і розвитку учнів, а можливості харчуватися у учнів 

немає. У підвалі приміщення школи є буфет, проте не всі учні в змозі 

спуститися туди, оскільки, в школі навчаються діти з порушеннями 

опорно-рухового апарату. Ми звернулися до приватного підприємства 

«Контур» і нам приблизно прорахували проектно-кошторисну 

документацію на прибудову їдальні, яка становитиме 372 тис.грн. 
 

Л.Бірюк Пропоную для заощадження часу та матеріальних ресурсів 

використати проект, який вже існує. Прикладом може бути проект 

СЗОШ №18. Застосувавши типовий проект ми зможемо своєчасно 

забезпечити школу їдальнею з теплим переходом. 
 

В.Триняк Я, як депутат цього округу, був присутній на зборах місцевої 

ініціативи. Хочу відмітити активність ініціативної групи, всього 

педагогічного колективу та батьків у спробі вирішити це надзвичайно 

важливе питання. Діти мають мати повноцінне харчування. Шановні 

члени комісії, я вважаю, що потрібно підтримати дану місцеву 

ініціативу і максимально посприяти в тому, щоб швидко забезпечити 

учнів школи №8 повноцінним харчуванням. 
 

С.Ямчук – начальник В цьому році ми розпочали багато проектів, які потребують значних 



фінансового 

управління 

фінансових ресурсів, тому фінансування даного проекту зможемо 

розпочати в новому фінансовому році. Потрібно виготовити проектно-

кошторисну документацію, після чого можливе поетапне 

фінансування. Також потрібно вивчити демографічну ситуацію в 

мікрорайоні, щоб зробити більш точні розрахунки і щоб даний проект 

був на перспективу в майбутньому. 
 

Г.Л.Мельник – 

заступник міського 

голови 

Сьогодні проводилась зустріч із делегацією з Литви, де розглядалося 

питання інклюзії. Керуючись досвідом Європи, хочу зазначити, що 

Європа не концентрується на одному спеціальному закладі для дітей з 

особливими потребами, а проводить розосередження дітей по школам, 

щоб ці діти відчували себе повноцінними і мали комунікацію із 

здоровими дітьми. Тому на перспективу плануємо розосередити школу 

№8. Безумовно, такі діти потребують особливих умов, а ми маємо 

визначити перелік таких шкіл і надати відповідні умови. Робота з 

такими дітьми потребує додаткових кадрів, обов’язково з ними має 

працювати вчитель і асистент, який має проходити відповідні курси і 

мати сертифікат, щоб повноцінно здійснювати покладені на них 

обов’язки. 

Щодо будівництва їдальні можу сказати, що це дуже дороговартісна 

процедура, яка потребує вивчення. Як варіант можу запропонувати 

побудувати їдальню, в основі якої буде металева конструкція. Цей 

варіант зможе заощадити значну суму бюджетних коштів і часу. 
 

Л.В.Бірюк А яка ціна буде, якщо будувати з металевих конструкцій? 
 

Г.Мельник – 

заступник міського 

голови 

Передбачається приблизно 50% економії. 

На сьогоднішній день по питанню будівництва їдальні не можливо 

дати якусь остаточну відповідь. Це питання потребує вивчення, аналізу 

демографічної ситуації і залучення спеціалістів. 
 

Н.А.Собко Пропоную залучити спеціалістів, які зможуть надати детальну 

інформацію по різниці вартості металевої конструкції і звичайної 

капітальної будівлі, яку площу доцільно передбачити для будівництва 

їдальні. Це дасть нам змогу впевнено говорити про фінансування 

даного проекту. 
 

В обговоренні зазначеного питання взяли участь депутати Головко Л.Л., Триняк В.І., Франко 

І.П., Ярова А.В., Собко Н.А. 
 

Л.Головко – голова 

комісії 

Пропоную наступне: 

1.Місцеву ініціативу підтримати. 

2. Протокольно доручити департаменту освіти і науки спільно з 

департаментом архітектури, містобудування та земельних ресурсів і 

Держспоживпрофнаглядом дослідити потребу будівництва їдальні для 

спеціалізованої загальноосвітньої школи I-III ступенів №8, а саме 

передбачити, якою за площею і за конструкцією має бути побудована 

їдальня, враховуючи демографічну ситуацію у мікрорайоні і місті в 

цілому. 

Чи є в членів постійної комісії зауваження щодо даної пропозиції? 

(Немає). 
 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 5, Проти – 0, Утрим. – 0. 

Пропозиції ПІДТРИМАНО. 
 
 



ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати місцеву ініціативу. 

2. Протокольно доручити департаменту освіти і науки спільно з 

департаментом архітектури, містобудування та земельних ресурсів і 

Держспоживпрофнаглядом дослідити потребу будівництва їдальні для 

спеціалізованої загальноосвітньої школи I-III ступенів №8, а саме 

передбачити, якою за площею і за конструкцією має бути побудована 

їдальня, враховуючи демографічну ситуацію у мікрорайоні і місті в 

цілому. 

 

 

Голова комісії          Л.Головко 

 

 

Секретар комісії          Н.Собко 


